



MEMO

Note: The French version follows the English version below. / Note : La version française suit la version anglaise ci-dessous.

To: All Exhibitors of DEMO International 2024

Subject: Fuel Requirements and Account Setup for DEMO International 2024

As we approach DEMO International 2024, please be reminded of the following important information regarding fuel requirements for the event:

Fuel Account Requirement:

To ensure smooth and uninterrupted fuel services during the show, it is mandatory for all exhibitors requiring fuel to have an account with Filgo Sonic.

Available Products:

- Gasoline
- Diesel (premium quality)
- Motor Oil
- Hydraulic Oil

Order and Delivery:

With an account, you can order supplies as early as the evening before, and they will be delivered on-site.

Contact Information for Account Setup:

Please contact the account representative at Filgo Sonic to set up your account:

Percy Plourde

Email: percy.plourde@filgo.ca

Phone: 819-664-9039

We recommend setting up your account at your earliest convenience to avoid any delays or issues during the show.

Thank you for your attention to this matter. We appreciate your cooperation and look forward to seeing you at DEMO International 2024.

Best regards,

The Show Management Team



À : Tous les exposants de DEMO International 2024

Objet : Exigences en matière de carburant et création de compte pour DEMO International 2024

Alors que nous approchons de DEMO International 2024, nous vous rappelons les informations suivantes concernant les exigences en matière de carburant pour l'événement :

Exigence de création de compte pour le carburant :

Pour assurer des services de carburant efficace et ininterrompus pendant le salon, il est obligatoire pour tous les exposants nécessitant du carburant d'avoir un compte chez Filgo Sonic.

Produits disponibles :

- Essence
- Diesel (qualité supérieure)
- Huile moteur
- Huile hydraulique

Commande et livraison :

Avec un compte, vous pouvez commander des fournitures le jour précédent la livraison, et elles seront livrées directement à votre kiosque.

Informations pour la création de compte :

Veuillez contacter le représentant des comptes chez Filgo Sonic pour créer votre compte :

Percy Plourde
Courriel : percy.plourde@filgo.ca
Téléphone : 819-664-9039

Nous vous recommandons de créer votre compte dès que possible pour éviter tout retard ou problème pendant le salon.

Merci de votre attention à cette question. Nous apprécions votre coopération et nous nous réjouissons de vous voir à DEMO International 2024.

Cordialement,

L'Équipe de direction du salon